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Abstract (en)
[origin: DE4130359A1] A device designed as a magazine is disclosed for carrying away printing plates from the plate cylinder of a printing machine,
in particular to ensure the automatic exchange of printing plates. The device has an arrangement for carrying away the plates with (first) holding
means for each printing plate capable of being activated. The (first) holding means (17) are arranged on a (first) carriage (20) that can be moved
along a (first) guide (21) more or less over the whole length of the device, inside the magazine (4).

Abstract (fr)
L'invention concerne un dispositif se présentant sous la forme d'un magasin pour le retrait des plaques d'impression d'un cylindre porte-plaque d'une
machine d'imprimerie, notamment pour un échange automatique desdites plaques. Ce dispositif comporte un systéme de retrait des plaques, lequel
posséde, pour chaque plaque d'impression, des (premiers) moyens de retenue actionnables. Ces (premiers) moyens de retenue (17) sont disposés
sur un (premier) chariot (20) qui se déplace en suivant un (premier) guidage (21) approximativement sur toute la longueur du dispositif, a l'intérieur
du magasin (4).
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